

From 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Subject RE: reactie wethouder?
To 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>, 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Cc 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Date April 8, 2024 at 1:08:54 PM UTC

Hi,

Fijn dat wh van Dantzig, ondanks dat hij baalt, het ook eens is met het advies. We hebben het voorgelegd aan het klein team en zij staan erachter dat we gezien de tijdsdruk morgen gewoon de boodschap aan Echo gaan voorleggen.

Het lijkt ons fijn als we nog even de lijn kunnen voorbespreken morgen, ik heb een momentje gevonden in de agenda's om 10:30u. Schikt dat?

Hoor het graag,

5.1, 2, e

Van: 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Verzonden: maandag 8 april 2024 11:45
Aan: 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>; 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
CC: 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Onderwerp: RE: reactie wethouder?

Hoi,

Even nog ter aanvulling op mijn mail hieronder.

Zojuist op de staf geweest, met 5.1, 2, e onze ambtelijk opdrachtgever.

5.1, 2, b

Hij baalde er wel zichtbaar van. Had een beetje de houding van: hadden we dit niet van tevoren kunnen weten? Dat het qua brandveiligheid niet kon lukken? We hebben uitgelegd wat we voorafgaand aan de prijsvraag hebben gedaan om er zeker van te zijn dat het een realistische tender was:

- Brandweer benaderd, maar die kon pas reageren als er een concreet plan lag met ontwerp en aantal bezoekers;
- Vergunningverlener benaderd en het met hem besproken (toen nog 5.1, 25.1, 2, e van het SD), die zag zeker mogelijkheden maar zei ook: is afhankelijk van ontwerp
- Technisch manager gevraagd te adviseren aan de jury tijdens de selectiefase

In de staf is afgesproken dat Van Dantzig nog contact zoekt (via 5.1, 2, e met Meliani om te bevestigen wat het definitieve besluit wordt.

Maar gezien het feit dat beide wethouders hebben aangegeven het eens te zijn met het voorgelegde advies lijkt me de kans groot dat we dus morgen tegen Echo gaan zeggen dat de gemeente er helaas geen geld meer in gaat investeren.

Groet,

5.1, 2, e

Van: 5.1, 2, e 5.1, 2, e
Verzonden: maandag 8 april 2024 09:41
Aan: 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>; 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
CC: 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Onderwerp: RE: reactie wethouder?

Oké dank.

Ik moet zo bij Van Dantzig langs op de Staf RO, die heeft ook nog wat vragen.

We hebben morgen een afspraak met Echo en dan moeten we wel echt uitsluitel geven over de houding van de gemeente (K&C) ten aanzien van de extra 5.1, 2, b subsidie.

Zij staan nu op een kantelpunt of ze er nog meer tijd en geld in gaan stoppen of niet.

Zullen we vanmiddag hier nog even over bellen? Zodat we gezamenlijk bepalen wat we gaan zeggen morgen?

Groet,

5.1, 2, e

5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Verzonden: maandag 8 april 2024 09:32
Aan: 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>; 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
CC: 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Onderwerp: RE: reactie wethouder?

Hi 5.1, 2, e

Wethouder Meliani is het eens met het advies.

Het plan was om het vandaag te bespreken in de staf en dat beide wethouders ook nog gezamenlijk zullen afstemmen. Echter horen wij net dat wh Meliani ziek is, dus we gaan even bespreken met het klein team wat nu het handigst is om te doen.

We houden contact,

5.1, 2, e

Van: 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Verzonden: donderdag 4 april 2024 09:54
Aan: 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>; 5.1, 2, e 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
CC: 5.1, 2, e 5.1, 2, e @amsterdam.nl>
Onderwerp: reactie wethouder?

Hoi 5.1, 2, e en 5.1, 2, e

Hebben jullie al iets vernomen van jullie wethouder over Echo?

Wij hebben geïnformeerd bij de bestuursadviseur van Van Dantzig, maar nog geen reactie.

Groet,

5.1, 2, e